
Rapport från KPR möte den 4 december 2017. 

Mötet började med genomgång av föregående mötes protokoll. Kritik riktades igen mot 

parkeringsavgifterna. Speciellt mot att det är svårt att veta var parkeringsautomaterna finns 

och att de är så få. Det kan bli långa avstånd att gå. Det har inte kommit svar från Bengt 

Andersson ordf. i Miljö och Samhällsbyggnadsnämnden på frågor som ställdes på 

föregående möte. Efterlysa dem. 

Första punkt på dagordningen var information från EBO-s VD Kristina Forslund. Hon 

redogjorde för bolagets kötider och nybyggnation. För närvarande har man 2130 lägenheter. 

6000 personer står i kö och av dessa har 3800 aktivt sökt lägenhet de senaste 3 månaderna. 

Många immigranter ställer sig i kö i flera kommuner. Det förklarar till en del de långa köerna. 

Hon uppmanade alla att ställa sig i kö för en lägenhet. Det kostar inget, men man behöver 

uppdatera sin ansökan vart halvår. Det tar 2-3 år att få en lägenhet. EBO har endast lgh med 

hyresrätt. Till de nyproducerade lägenheterna finns ingen kö. EBO har 100 senioranpassade 

lägenheter, som endast kan sökas av personer > 65 år. 20 % av EBO-s lägenheter har hiss.  

Planerad nybyggnation: 12 lgh i Marieholm, Eslöv: Kvarteret Gåsen 38-40 lgh ev. med. 

trygghetsboende. Ev. kan det bli LSS boende på bottenplanet. Inflyttning 2019. Kvarteret 

Slaktaren (börja riva Lindex efter julhandeln) skall rymma 80 lgh och inflyttningen kommer att 

ske etappvis. På Sallerup kommer 4 s.t ”punkthus” att byggas med 40 lgh/hus. Inflyttning 

2021. På Engsontomten vid gamla Spritfabriken är det planer på att bygga 160 lgh. Det 

kommer även att bli lägenheter i Spritfabriken med inflyttning 2020-2021. Kvarteret Färgaren 

35-40 lgh. Om 5 år kommer Fridasroskolan att tas bort och göras om till lgh. Man har även 

planer på att bygga på en del av parkeringen. I Billinge skola kommer det att bli 5-7 lgh. 

Sedan kom Johanna Elfsberg chef för ekonomi och administration för VoO. Det var 

ingen rolig information hon kom med. VoO hade äskat en höjning av budgeten på 50 milj, 

som man sedan reviderade till 30 milj. och som nu är sänkt till 5 milj. Budgeten är ett beslut 

av kommunalfullmäktige. Det kommer att innebära reducering av platser på särskilda 

boende. Hon hänvisade till att SKL(Sveriges Kommuner och Landsting)gjort en genomgång 

2016 av varför Eslövs hemvård och särskilda boende är betydligt dyrare/person>65 år i 

jämförelse med likvärdiga kommuner. Det man vet är att Eslöv har fler platser för särskilt 

boende. 

Därefter kom Ann-Britt Lind verksamhetschef för utvecklingsenheten. Hon informerade 

om att man har ett nytt avtal med en nätbutik MatHem.se om hur matdistributionen inom 

hemtjänsten skall fungera. Det företag man tidigare hade avtal med skötte inte leveranserna 

och det har dessutom gått i konkurs. Vårdtagaren skall via nätet beställa dagligvaror och 

längre fram skall även frysta engångsportioner beställas. Personalen skall ha Ipad med och 

hjälpa till med beställningen om det behövs. MatHem levererar varorna 1ggr/v. Personalen 

hjälper till med uppackning om det behövs. MatHem skickar fakturan för maten till 

vårdtagaren. Plockavgift och hemkörning bekostas av kommunen. 

Sist på dagordningen var Eva Hallberg Eslövs kommundirektör. Hon kom till mötet 

eftersom KPR upplever att vi oftast inte blir informerade om frågor som berör medlemmarna i 

pensionärsföreningarna förrän beslut är tagna, trots att KPR är ett remissorgan enligt 

reglementet. Om vi får veta vad som skall behandlas i god tid kan det ge möjlighet att 

diskutera frågorna inom pensionärsföreningarna. Detta kan då leda till möjlighet att påverkar 

beslut, som berör oss. Det gäller inte bara frågor inom VoO, utan det finns frågor, som berör 

oss även inom de andra förvaltningarna eftersom vi behöver fokusera även på det friska och 

hälsosamma åldrandet. Eva Hallberg lovade att ta med sig frågan om delaktighet till 

förvaltningschefsgruppen. Försöka ordna ett gemensamt möte med representanter för KPR 

och förvaltningsgruppen.  



I protokollet från KPR möte 2017-12-04 står: Ett sätt att få bättre inblick och framförhållning 

är att kartlägga vilka frågor, som skulle vara av intresse för KPR och vilka ärende, som är på 

gång i kommunen. Hur ser exempelvis kommunens årshjul för 2018 ut? Vad sker härnäst 

med översiktsplanen? Skulle rådet kunna fokusera på ett särskilt ämnesområde under det 

nästkommande året? 

Övrigt Förslag från KPR att bjuda in Skånetrafiken till något av 2018-års KPR möte för att 

diskutera priser på resor. Förslag från oss att införa någon form av JoJo kort seniorer. 

Fråga om Eslöv liksom Hörby kunde dela ut gratis halkskydd till personer >65 år. Enligt Tony 

Hansson finns det inte pengar till detta.  

KPR möte 2018 26 febr., 21 maj, 24 sept. och 10 dec. 


